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1. Posojila se dodelijo za naslednje namene:
1.1. Namen spodbujanja turizma, obrti in malega gospodarstva

- strošek nakupa zemljišč, zgradb in opreme za mala in srednja
podjetja,

- stroški nematerialnih investicij (nakup patentov, licenc, know-
how ali nepatentnega tehničnega znanja),

- stroški svetovanja, razširjanja znanja in druge storitve,
- stroški najetja, postavitve in delovanja stojnice na sejmih in raz-

stavah (samo za prvi nastop na določenem sejmu ali razstavi),
- strošek nakupa opreme za turistične sobe,
- strošek nakupa opreme za gostinsko dejavnost,
- strošek ureditve okolice turističnih in gostinskih objektov.

1.2. Občani
- strošek obnove fasad,
- strošek obnove kmečkih gospodarstev,
- strošek obnove kritine,
- strošek priključnine in priključka na kanalizacijski sistem.

2. Za posojilo lahko zaprosijo naslednji upravičenci:
- gospodarske družbe in samostojni podjetniki posamezniki. Go-

spodarske družbe morajo izpolnjevati merila za mikro, majhne
in srednje velike družbe iz Zakona o gospodarskih družbah -
uradno prečiščeno besedilo (ZGD-1 UPB3) (Ur.l. RS, št.
65/2009 in 83/2009). Do pomoči niso upravičene gospodar-
ske družbe v težavah;

- občani, ki so pri pristojnem upravnem organu vložili zahtevo za
izdajo dovoljenja za opravljanje dejavnosti oziroma na pristoj-
nem sodišču priglasitev za vpis v sodni register in priložili vse
predpisane dokumente za ustanovitev podjetja;

- občani - posamezniki za določene namene.

Sedež prosilca in lokacija objekta mora biti na območju občine
Kranjska Gora. 

Sredstva iz javnega razpisa za namene pod točko 1.1. se
prejemnikom dodeljujejo po pravilu ”de minimis”.

”De minimis” pomoč je pomoč, dodeljena posameznemu prejem-
niku, ki ne presega 200.000 EUR v obdobju preteklih treh let, ne
glede na obliko ali namen pomoči.

Do pomoči po pravilu ”de minimis” niso upravičena podjetja in
zasebniki iz dejavnosti transporta, premogovništva, jeklarstva,
kmetijstva in ribištva.

3. Posojilni potencial:
Za posojila je namenjen posojilni potencial v skupni višini 81.504,37
EUR in sicer:

- za dolgoročna posojila malemu gospodarstvu: 26.000,00 EUR,
- za posojila občanom do treh let: 34.843,21 EUR,
- za kratkoročna posojila občanom do enega leta: 20.661,16 EUR.

4. Posojilni pogoji:
Znesek posojila: v odvisnosti od posojilne sposobnosti prosilca in mož-
nosti zavarovanja posojila, vendar posojilo ne sme presegati 55% 
predračunske vrednosti investicije in je odvisno od razpoložljivega 
kreditnega potenciala.

- odplačilna doba: 5 let za dolgoročna posojila malemu 
gospodarstvu,

3 leta za posojila občanom za obnovo fasad, 
kmečkih gospodarstev in strešnih kritin,
1 leto za posojila občanom za priključke 
in priključnine na kanalizacijski sistem.

- obrestna mera: za dolgoročna posojila malemu 
gospodarstvu: 6m EURIBOR +0%,
za posojila občanom: 6m EURIBOR + 0%,
za posojila občanom za priključke 
in priključnine na kanalizacijski sistem: 0 %.

- način obračunavanja v skladu z veljavnim sklepom o obrestnih 
obresti: merah banke.

- način vračanja posojila malemu gospodarstvu se odplačujejo
posojila: v enakih mesečnih obrokih s sprotnim 

mesečnim plačevanjem obresti, dolgoročna 
in kratkoročna posojila občanom pa se 
odplačujejo v mesečnih anuitetah.

- zavarovanje posojila: skladno s poslovno politiko banke. 

- stroški odobritve za gospodarske družbe in samostojne 
posojila: podjetnike posameznike: 0,3% od zneska 

posojila, minimalno 70 EUR;
za odobritev posojil občanom skladno 
z veljavno tarifo banke, ki trenutno velja 
2 % od zneska kredita, minimalno 40 EUR, 
maksimalno 170 EUR in v skladu 
z individualnimi pooblastili pooblaščenih 
delavcev banke.

5. Poslovno sodelovanje z banko
Enaka obrestna mera za komitente in nekomitente ABANKE VIPE, d.
d.. Poslovno sodelovanje z banko ni pogoj za pridobitev posojila.

Posojilojemalec predloži banki potrebno dokumentacijo za ugotovitev
njegove posojilne sposobnosti.

Posojilojemalec bo sklenil z banko individualno posojilno pogodbo, v
kateri bodo opredeljene pravice in obveznosti med banko in posamez-
nim posojilojemalcem, ki morajo biti v skladu s pogoji razpisa in pogod-
bo, sklenjeno med občino in banko.

Sredstva, pridobljena na podlagi tega posojila, se lahko porabijo samo
za namene, za katere so bila odobrena. V primeru, da je ugotovljena
nenamenska poraba sredstev posojila, mora posojilojemalec takoj vrni-
ti posojilo ali neodplačan del posojila z obrestmi po zakonsko določeni
zamudni obrestni meri.

6. Ostali pogoji
Pogoj za koriščenje posojila je pozitivno mnenje Občine Kranjska Gora
za dodelitev posojila s subvencionirano obrestno mero.

Zbiranje ponudb je do porabe sredstev.

Prosilci lahko obrazce dvignejo v ABANKI VIPI, d. d., Ekspozitura
Jesenice, Cesta maršala Tita 39a, 4270 Jesenice in v sprejemni
pisarni Občine Kranjska Gora, Kolodvorska 1b, 4280 Kranjska
Gora.

Št.: 430/10-13/2010-RP ŽUPAN
Datum: 26.3.2010 Jure Žerjav, prof.

OBČINA KRANJSKA GORA
OBČINSKA UPRAVA
Oddelek za gospodarstvo in
gospodarske javne službe

Kolodvorska 1a, 4280 Kranjska Gora
tel.: (04) 5809 816, fax.: (04) 5809 824

http: www.kranjska-gora.si
e-pošta: pus@kranjska-gora.si

V skladu s Pravilnikom o dodeljevanju kreditov na podlagi subvencioniranja obrestnih mer v občini Kranjska Gora (UVG št. 16/02 in 3/04) in v
skladu s Pogodbo o medsebojnem sodelovanju, sklenjeno med Občino Kranjska Gora, Kolodvorska 1b, Kranjska Gora in ABANKO VIPO, d. d.,
Slovenska 58, Ljubljana, objavljamo

RAZPIS ZA DODELJEVANJE KREDITOV NA PODLAGI SUBVENCIONIRANJA 
OBRESTNIH MER V OBČINI KRANJSKA GORA za leto 2010
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Vabilo k sodelovanju v okoljski akciji
”Očistimo Slovenijo v enem dnevu!”

Spoštovani,

v Sloveniji bo 17. aprila letos potekala očiščevalna akcija pod nazivom ”Očistimo Slove-
nijo v enem dnevu!”. Glavni cilji akcije so: ozaveščanje širšega kroga ljudi, popis in sana-
cija divjih odlagališč ter čiščenje razpršenih odpadkov v naši okolici.

V akciji bodo združile moči občine, šole, društva, nevladne organizacije, prostovoljci in
komunalne službe. Državo želimo očistili več kot 25 tisoč ton nelegalno odloženih odpad-
kov in z akcijo prispevati k okoljski ozaveščenosti, dolgoročno pa tudi k spremembam na-
vad in boljši zakonski ureditvi tega področja. Spletni naslov vseslovenske akcije je
http://www.ocistimo.si/, kjer najdete vse informacije.

Projekt ”Očistimo Slovenijo v enem dnevu!” poteka po vzoru uspešne estonske čistilne
akcije ”Let’s Do It 2008”, v katerem je 50 tisoč prostovoljcem uspelo v enem dnevu oči-
stiti estonsko naravo 10 tisoč ton ilegalno odvrženih odpadkov. V običajnih okoliščinah
bi država za to potrebovala 3 leta in več kot 22 milijonov evrov, oni pa so to storili v enem
dnevu za petdesetkrat manj denarja. Estonski primer dobre prakse si lahko ogledate na
video posnetku, ki je dostopen na internetnem naslovu:
http://www.youtube.com/watch?v=p5Wr3d5RKow.

Podobno akcijo bomo izpeljali tudi pri nas v Sloveniji. Ideja akcije je povezati vse, ki bi
radi združili moči in pomagali pri uvrščanju Slovenije na ekološki zemljevid sveta. Kot
številne druge slovenske občine se v projekt vključuje tudi Občina Kranjska Gora. Na 
ravni občine je s strani društva imenovan glavni lokalni organizator Matej Možina 
(tel.: 041/214 856, matej.mozina@ocistimo.si), s strani Občine Kranjska Gora pa so za 
koordinatorje imenovani tajniki posameznih krajevnih skupnosti:

- KS Rateče Planica, Tina Brlogar, tel. (04) 5876 041, ksratece@kranjska-gora.si;
- KS Kranjska Gora, Špela Lavtižar, tel. (04) 5809 800, obcina@kranjska-gora.si;
- KS ”Rute” - Gozd Martuljek, Srednji Vrh, Uroš Grzetič, tel. (04) 5809 808, 

ksrute@kranjska-gora.si;
- KS Dovje Mojstrana, Cirila Kosmač Rabič, tel. (04) 5891 184, 

ksmojstrana@kranjska-gora.si.

Za informacije se lahko obrnete na organizatorja in tajnike KS-jev. V akcijo so se aktivno
že vključila številna društva v občini in javno podjetje Komunala Kranjska Gora.

Vabimo vas, da se očiščevalni akciji pridružite kot posameznik ali skupina. Lahko se vklju-
čite v popis divjih odlagališč ali pa kot prostovoljec pri njihovi sanaciji ali čiščenju okoli-
ce na dan akcije, 17. aprila 2010. Z lastnim zgledom lahko pokažemo, da nam ni vseeno,
v kakšnem okolju živimo. Svojo udeležbo lahko prijavite na zgoraj navedene tel. številke
ali po elektronski pošti. 

Dobimo se 17. aprila 2010 ob 9. uri na naslednjih zbornih mestih: 

- pred stavbo KS Rateče Planica, Rateče 22;
- pred stavbo GD Podkoren, Podkoren 15;
- pred stavbo Občine Kranjska Gora, Kolodvorska 1b,
- pred stavbo KS ”Rute”, Gozd Martuljek, Srednji vrh,
- pred stavbo KS Dovje Mojstrana, Savska c. 1.

Z željo po uspešni izvedbi akcije vas lepo pozdravljamo!

Župan 
Jure Žerjav

Spoštovane 
občanke in občani!

Končalo se je
svetovno prven-
stvo v Planici, ki
je postreglo s kar
nekaj presežniki.
Dolgi in lepi po-
leti neustrašnih
skakalcev so nav-
duševali ne samo
rekordnega števi-
la slovenskih lju-
biteljev poletov,
temveč tudi šte-

vilne Norvežane, Nemce, Avstrijce, Fince,
Poljake in druge. Prav vsi so zapuščali naše
kraje navdušeni z obljubo, da se bodo še vr-
nili. Novost je bila tudi navijaška vas v
Kranjski Gori, z odlično izvedeno otvoritvijo
in razglasitvijo rezultatov. Zasluga za uspeš-
no izvedeno tekmovanje v Planici in vse
spremljajoče dogodke gre poleg peščici pro-
fesionalnih organizatorjev tudi armadi pros-
tovoljcev. Njim gre zahvala za prvenstvo,
okronano s samimi presežniki. Seveda pa je
organizirati tekmovanja na urejenih objektih
precej lažje. Skupna odločitev Občine Kranj-
ska Gora in Ministrstva za šolstvo in šport,
da začnemo z izgradnjo nordijskega centra,
je že obrodila prve sadove. Predvsem nova
sedežnica je bila za organizacijo prireditve
ključnega pomena. Gradnja centra se bo le-
tos nadaljevala.

Prostovoljstvo pa ni samo posebnost Plani-
ce. Prisotno je v slehernem društvu v naši
dolini, kjer številni posamezniki delujejo v
korist skupnosti. Z veseljem se udeležujem
občnih zborov, ki so na sporedu v času, ko se
poslavlja zima in prihaja pomlad. Žal se
vseh ne morem udeležiti, društev je enostav-
no več kot pa razpoložljivih dni. Društveno
življenje je razvejano in pestro, pokriva pa
tako reševalne naloge, kulturo, šport ali pa
predvsem združuje ljudi, ki si želijo kvalitet-
no preživljati prosti čas. Nemogoče je izmed
vseh izluščiti tiste najbolj uspešne, zagotovo
pa se bomo trudili, da bo delo društev tudi v
prihodnje sofinancirano s proračunskimi
sredstvi.

S prostovoljstvom pa je povezana tudi na-
povedana akcija: ”Očistimo Slovenijo v
enem dnevu,” ki bo tudi v naši občini pote-
kala 17. aprila. Krajevne skupnosti in druš-
tva so tudi v preteklih letih organizirala očiš-
čevalne akcije, ki so bile tradicionalno dobro
obiskane. Zato je pričakovanje, da se nas bo
zbralo kar okrog petsto, povsem realno. Vsi,
prav vsi ste vabljeni na akcijo. Verjemite,
dela bo za vse dovolj! Poleg domačinov va-
bim na akcijo tudi vse tiste, ki so si izbrali
Kranjsko Goro za svoj drugi dom, ki ga obi-
ščejo predvsem ob vikendih. 

Ne pozabite na 17. april!

Jure Žerjav, župan
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Snega je namreč natrosilo večkrat po malo,
zato so imeli delavci javnega podjetja Komu-
nala Kranjska Gora več dela s posipavanjem.
”Tudi letošnjo zimo so delali vsi težki stroji.
Kot dolgoletni vodja zimske službe imam sre-
čo, da delam z zares predanimi in sposobnimi
ljudmi. Poznajo delo, so izjemno dobri strojni-
ki, pogosto pozabijo na dom. Tudi to zimo se
je zgodilo, da so začenjali sredi noči in bili na
cesti do večera,” je povedal Črtomir Kosmač,
vodja zimske službe na Komunali. ”Potrudili
smo se, čeprav so tudi naše možnosti omejene
in vsak trenutek ne moremo biti povsod. K sre-
či večina ljudi to razume.”

Kot je še povedal, večino dela s specializira-
nimi stroji lahko opravijo sami, kadar je več
dela, pa na pomoč priskočijo še kooperanti, s
katerimi tudi sicer dobro sodelujejo. 

Tudi letos so sodelovali pri pripravi Planice
in Vitranca: poskrbeli so za oskrbo z vodo,

splužili ceste in parkirišča in poskrbeli za
odpadke. Zdaj je pred njimi spomladansko čiš-
čenje: očistili bodo meteorne jaške, bankine in
brežine, pometli ceste. Letošnjo zimo se je na
njih nabralo še posebej veliko peska, kljub
temu da so ga natančno dozirali in posipali z
redno kalibriranimi stroji. ”Pesek poskrbi, da
sol hitreje raztopi poledenelo površino cest, pa
še psihološki učinek ima: če voznik zapelje po
cesti, na kateri je videti pesek, takoj ve, da je
cestišče urejeno in varno.”

Marjana Ahačič

Veliko dela na cestah
Čeprav je letos padlo manj snega kot lani, so imeli delavci 

zimske službe polne roke dela.

Ko pade sneg, je za dobro akcijo potrebna uigrana ekipa ljudi in odlični delovni stroji.

Odvoz grezničnih gošč 
v občini Kranjska Gora

Spoštovani,
Obveščamo vas, da od 1. marca 2010 dalje

izvaja službo praznjenja greznic in odvoza
grezničnih gošč neposredno koncesionar
WTE Projektna družba Kranjska Gora, d. o.
o., ki na območju občine Kranjska Gora izva-
ja javno službo odvajanja in čiščenja komu-
nalnih in padavinskih odpadnih voda.

Izvajalec je v ta namen kupil novo tovorno
vozilo z nadgradnjo, ki omogoča poleg praz-
njenja greznic tudi čiščenje kanalizacijskega
sistema in hišnih priključkov. 

Storitev praznjenja greznic in odvoza grez-
ničnih gošč bo potekala po planu, v času od
15. aprila do 30. oktobra. Občani bodo o času
planiranega odvoza pisno obveščeni. Storitve
bodo obračunane v skladu s koncesijsko po-
godbo.

Za objekte, pri katerih bodo nastopile težave
(izliv fekalij, zamašitve, izliv iz greznice),
bomo storitev izvajali prednostno, izven plana.

S 1. marcem 2010 je omenjeno storitev pre-
nehalo opravljati podjetje Komunala Kranj-
ska Gora, d. o. o.

Telefonska številka za naročilo praznje-
nja greznice in odvoza grezničnih gošč v
prednostnih primerih je:

04/588 50 74 vsak delovni dan 
od 8. do 12. ure. 

WTE Projektna družba 
Kranjska Gora, d. o. o.

Obvestilo
Obveščamo krajane KS Dovje Mojstrana,

da bo TD Dovje Mojstrana letošnji prvomaj-
ski kres na Prodih pripravilo v skladu s pred-
hodnimi dogovori z lastnikom zemljišča in
sklepi UO TD. Grmado za prvomajski kres
na Prodih bomo izdelali iz bukovih metrskih
drv, in NE VEČ iz pripeljanega materiala.

Zato obveščajo in prosijo krajane, da ne vo-
zijo na Proda nobenega odpadnega materiala
od obrezovanja drevja, niti ne nobenega od-
padnega lesenega ali drugega materiala.

Turistično društvo Dovje Mojstrana 
in KS Dovje Mojstrana

Decembra 2008 je bilo v Kranjski Gori
112 cm snega, v Ratečah 186 in v Ra-
dovni 172. Decembra 2009 je bilo v
Ratečah in Kranjski Gori 54 cm snega,
v Radovni pa 49 cm. 

Brezplačni odvoz kosovnih odpadkov 2010 
Komunala Kranjska Gora obvešča občane občine Kranjska Gora, da bo akcija brezplačnega

odvoza kosovnih odpadkov za leto 2010 potekala po naslednjem razporedu:
13. aprila 2010 do 15. aprila 2010 Mojstrana, Dovje, Zg. Radovna, Belca
20. aprila 2010 do 22. aprila 2010 Gozd Martuljek, Srednji Vrh
4. maja 2010 do 6. maja 2010 Kranjska Gora, Log, Podkoren
11. maja 2010 do 13. maja 2010 Rateče

Prevzem nevarnih odpadkov iz gospodinjstev bo:
14. aprila 2010 od 15.30 do 17.00 pred trgovino v Mojstrani
21. aprila 2010 od 15.30 do 17.00 pred Papa Joe Rute
5. maja 2010 od 15.30 do 17.00 pred zgradbo Občine Kranjska Gora
12. maja 2010 od 15.30 do 17.00 na avtobusni postaji Rateče

Po prejemu dveh kuponov za brezplačen odvoz do 2 kubičnih metrov na leto, občani izpol-
njene kupone en teden pred napovedano akcijo pošljejo na sedež Komunale.

Občani lahko vse leto vsako sredo med 13. in 17. uro ter vsako prvo soboto v mesecu od 9.
do 12. ure pripeljejo kosovne odpadke na zbirni center Tabre.

Seveda pa lahko vsakdo proti plačilu naroči postavitev in odvoz petkubičnega zabojnika iz
gospodinjstva.
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Planiška prireditev znova navdušila
Letošnje svetovno prvenstvo v poletih v Planici je sicer minilo brez novega svetovnega rekorda in 

ob sobotni tekmi v nepopisni gneči, kljub temu pa tako tekmovalci kot gledalci in organizatorji menijo, da
poleti v dolini pod Poncami ostajajo največji slovenski športni praznik, ki se ga radi udeležujejo tudi 

ljubitelji dolgih skokov iz vseh koncev sveta.

Planica - Če smo se še lani hudovali, da Pla-
nica s športom resnično živi zgolj nekaj dni v
letu, se je letošnji marčevski planiški praznik,
ki se je imenoval tudi 21. svetovno prvenstvo v
poletih, začel zelo obetavno. Minister za šport
Igor Lukšič je namreč namenu uradno predal
novo žičnico Čaplja, skakalci pa so že dan pred
uradnim treningom v prečudovitem vremenu
preizkusili prenovljeno letalnico. Skupna
vrednost investicijskih del po pogodbah je zna-
šala nekaj manj kot 3,5 milijona evrov (vključ-
no s transformacijsko postajo in gozdno cesto).
Vrednost investicije v žičniško napravo je zna-
šala dobrega 1,6 milijona evrov, vrednost del
na letalnici pa nekaj manj od 1,5 milijona ev-
rov. Seveda dela s tem v Planici še daleč niso
končana, obnovljena letalnica in žičnica sta le
prva faza pri izgradnji načrtovanega nordijske-

ga centra. ”Iz izbranih natečajnih projektov je
razvidno, da bo Planica postala lep in moderen
nordijski center, ki bo konkurenčen vsem kjer-
koli na svetu, z njim pa bomo končno lahko
kandidirali tudi za svetovno prvenstvo v nor-
dijskih disciplinah,” je ob odprtju novih prido-
bitev poudaril predsednik Smučarske zveze
Slovenije Stanislav Valant, minister za šolstvo
in šport Igor Lukšič pa je dodal, da je Planica
vedno povezovala in združevala ljudi dobre 
volje in se Ratečanom zahvalil za sodelovanje
pri prenovi Planice.

Seveda so obeh pridobitev in razvoja veseli
tudi smučarji skakalci, ki so zadnja leta vajeni,
da v Planici uživajo v dolgih in tudi varnih po-
letih, in tudi da jih vedno spodbuja množica
navijačev. Ti so v Planico letos množično pri-
šli že v četrtek in petek, na sobotno tekmo pa

jih je želelo celo več kot štirideset tisoč, zato je
bila gneča res velika, precej pa se jih je mora-
lo tudi obrniti. 

Vsi, ki so na pot odšli dovolj zgodaj, so lah-
ko uživali v imenitnih poletih, saj so skakalci
znamko 200 metrov preskakovali drug za dru-
gim. Ugotavljali so, da je celo pri več kot 230
metrih moč lepo in varno pristati, najboljši po-
let pa je uspel novemu svetovnemu prvaku, le-
tos izjemnemu Švicarju Simonu Ammannu,
ki je pristal pri 236,5 metra. S tem je postavil
svoj in švicarski rekord, ne pa tudi svetovnega,
ki ga s poletom 239 metrov še naprej drži Nor-
vežan Björn Einar Romören. Toda priložno-
sti za dolge polete v Planici bo še obilo. 

Vilma Stanovnik 
Foto: Anka Bulovec in Gorazd Kavčič

Kranjskogorski župan Jure Žerjav je v družbi ministra za šolstvo in šport Igorja
Lukšiča simbolično pritisnil na gumb za začetek obratovanja nove žičnice Čaplja.

Med slovenskimi skakalci se je v Planici najbolje odrezal Kranjčan Robert Kranjec,
ki je na posamični tekmi osvojil odlično peto mesto, naša ekipa pa je bila šesta.

Skakalec kranjskega Triglava Brane Iskra iz Bohinja je bil prvi, ki je tudi letos 
pogumno preizkusil prenovljeno planiško letalnico in bil nad njo navdušen. 

Planico je v štirih dneh svetovnega prvenstva obiskalo okoli petinosemdeset tisoč
navdušenih ljubiteljev smučarskih poletov in zabave od blizu in daleč. 
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Letos že dve hudi nesreči v gorah
V letošnjem marcu so imeli gorski reševalci polne roke dela. 

58-letno Ljubljančanko in njenega leto dni starejšega moža je pod
planoto Dovške babe zasul plaz. Planinec se je izpod plazu uspel
rešiti sam. Ker po uri iskanja soproge ni našel, prenosni telefon 
pa mu ni delal, je sestopil in v dolini zaprosil za pomoč. Kar 42 
reševalcev postaj Gorske reševalne službe Mojstrana, Kranjska
Gora in Rateče ter pet lavinskih psov Gorske reševalne zveze 
Slovenije je bilo na terenu več ur v nemogočih zimskih razmerah,
saj je močno snežilo. Planinko so našli mrtvo. Na grebenu Male
Mojstrovke pa je 14. marca ravnotežje izgubila 43-letna turna 
smučarka iz Avstrije. Padla je 200 metrov globoko in utrpela hude
poškodbe. Na kraj nesreče je poletel helikopter Slovenske vojske, v
njem pa policist in zdravnik, oba člana Gorske reševalne službe
Kranjska Gora. Smučarko so prepeljali v jeseniško bolnišnico, kjer
je po nekaj urah umrla. K. S.

Mož za izredne razmere
V začetku marca je štab Civilne zaščite za Gorenjsko Črtomirju Kosmaču podelil 

zlati znak za delo v gasilstvu.

Človek za izredne razmere, mu pravijo tisti,
ki ga poznajo. Kako da ne, se kar strinja, gasil-
ci smo zraven, kadar gori, ko so poplave, ko se
komu zgodi kaj hudega. Ko je prejšnji mesec
gorelo v bloku v Kranjski Gori, pripoveduje,
so bili domači gasilci prvi na kraju nesreče. In
so pogasili ogenj, še preden so tja prispeli nji-
hovi profesionalni kolegi. 

Gasilstvo je pri Kosmačevih družinska tra-
dicija. Stari oče je bil med ustanovitelji kranj-
skogorskega gasilskega društva. Oče je bil
njegov predsednik kar 22 let, svojega sina Čr-
tomirja - Mira - Kosmača pa je med gasilce
vpisal, ko je imel ta komaj dvanajst let. In ker
je človek, ki ni polovičar in se vsakega dela
loti stoodstotno (in še kakšen odstotek več), je
bilo tako tudi pri gasilcih. Skoraj dve deset-
letje je bil predsednik društva. Zadovoljen je,
da je v tem času lahko izpeljal velike projek-
te. ”V tem času smo praznovali 100-letnico
društva, gradili garaže, kupili kombi, gasilsko
vozilo, brizgalno in na koncu zbrali še 100 ti-
soč evrov za nakup gasilske lestve ...” Kako
pa so zbrali toliko denarja? ”Preprosto: fehtal
sem,” skromno pravi. ”Prosil sem in ljudje so
pomagali: domača, kranjskogorska podjetja,
prijatelji, znanci, tudi vikendaši ...” V dobro
gasilstva je osem let deloval tudi kot občinski
svetnik, zato je še posebej zadovoljen, ker je
Kranjska Gora ena redkih občin, v katerih je

financiranje požarne varnosti dobro urejena.
”Občini smo gasilci na razpolago 24 ur na
dan, brezplačno. Pridemo, ko gori, ko poplav-
ljajo reke, ko se zgodi kaj hudega. Če kot ga-

silec iz takšnih hudih razmer rešiš človeka, je
to tudi zate nekaj velikega, je plačilo za ves
vloženi trud.”

Pravi, da je vedno lahko dobro delal pred-
vsem zato, ker je imel dobro ekipo. Zadovoljen
pove, da so kranjskogorski gasilci dobro pri-
pravljeni in da imajo veliko znanja. ”Odzivni
čas prvega izvoza je le tri do štiri minute. Ve-
lika sreča je tudi, da nas je precej gasilcev v
službi prav na Komunali; poznamo teren in
brez težav hitro reagiramo.”

Sicer pa je prepričan, da je v organizacijah,
kakršna je gasilska, zelo pomembno medse-
bojno spoštovanje, posebej do starejših. ”Naša
generacija je lahko nadgrajevala tisto, kar so
začeli naši predhodniki. Vesel sem, da so v teh
krajih ljudje vedno radi prišli k prostovoljnemu
delu.” 

Na koncu pogovora je zatrdil, da zdaj na po-
dročju gasilstva res nima več velikih načrtov.
A takoj zatem vendarle dodal, da je že zadnje
pol leta, preden je zapustil mesto predsednika
društva, razmišljal, da lokacija gasilskega
doma v Kranjski Gori zaradi težavnega izvoza
ni najbolj posrečena. Pravi, da bi bilo idealno,
če bi gasilski dom prestavili za avtobusno 
postajo, in že razmišlja, da bo leta 2012 120-
letnica društva, ki bi jo lahko izkoristili prav 
za ta projekt ... 

Marjana Ahačič, foto: Anka Bulovec
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Črtomir Kosmač pravi, da ni človek birokracije, da pa
se vedno drži tistega, o čemer se je dogovoril. Ve, da
se tudi na svoje gasilske kolege vedno lahko zanese. 
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Šolarji v Kanalski dolini
Kranjska Gora - Slovenski kulturni praznik so na veselje

Slovencev, ki živijo v sosednji Kanalski dolini v Italiji, po nekaj letih
počastili tudi v osnovni šoli v Ukvah/Ugovizza. Kot sporoča Rudi
Bartaloth, predsednik Slovenskega kulturnega središča Planika v
Kanalski dolini, so se v pritličju tamkajšnje osnovne šole zbrali učen-
ci vseh petih razredov in skupaj z učiteljicami pričakali goste iz Kranj-
ske Gore, učence in učitelje osnovne šole Josipa Vandota, ki so
pripravili kulturni program. Prisrčno slovesnost, ki je bila tudi pri-
ložnost za medsebojno spoznavanje otrok in učiteljev, je vodila Alma
Prešeren Hlede, ki na osnovni šoli v Ukvah poučuje slovenski jezik
in glasbo. V programu recitacije, pesmi in igre so sodelovali tudi
učenci slovenske glasbene šole Tomaža Holmarja, katere oddelek
deluje tudi v Kanalski dolini. Rudi Bartaloth, ki je ”duša” orga-
niziranja in delovanja Slovencev v Kanalski dolini, je povedal, da je
proslavi sledilo skupno kosilo. Pri organizaciji proslave sta pomagali
tudi občina Naborjet-Ovčja vas/Malborghetto-Valbruna in Slovensko
kulturno središče Planika. Proslave se je udeležilo tudi precej staršev
otrok osnovne šole v Ukvah, ki jo v petih razredih obiskuje 40
učencev. ”To je bila prva proslava na neki šoli v Kanalski dolini in
upati je, da se bodo taka srečanja in sodelovanja nadaljevala. Pogoji so,
saj v tekočem šolskem letu kulturno središče Planika financira enkrat
tedensko dodatno učiteljico slovenščine na ukovški šoli, ki bo pomoč
sedanjemu programu,” je povedal Rudi Bartaloth. Jože Košnjek

Varnostni pas tudi za krajše poti
V osnovni šoli Josipa Vandota v Kranjski Gori v projektu Pasovček spodbujajo k dosledni 

uporabi varnostnega pasu.

V projektu, ki ga skupaj z Direkcijo RS za ce-
ste in svetom za preventivo in vzgojo v cestnem
prometu vodita učiteljici OŠ Josipa Vandota
Barbara Puš in Alenka Geršak, so vključeni 
vsi učenci prvih, drugih in tretjih razredov ter 
njihovi starši. ”Ankete, ki smo jih opravili v šoli,
kažejo, da se posebej na krajše relacije, kakršna
je tudi pot do šole, otroci v avtu pogosto ne 
pripenjajo z varnostnim pasom. Zato je naš cilj
povečati dosledno in pravilno uporabo varnost-
nih pasov in sedežev, tudi na krajših razdaljah,”
je povedala učiteljica Barbara Puš.

Otroci se tako letos o prometni varnosti še po-
sebej veliko pogovarjajo pri šolskem delu: rešu-
jejo naloge s preventivno tematiko, se učijo o
prometnih znakih, igrajo računalniške igrice na
temo promet ter poslušajo zgodbice. Starše so
o uporabi varnostnega pasu seznanjali na rodi-
teljskem sestanku, kjer se je učiteljicam pridru-
žil tudi policist Jure Berce. Pripravili so delav-
nice za starše in otroke, sredi marca pa so ime-

li na šoli tudi demonstracijsko napravo, s po-
močjo katere so lahko tako otroci kot starši jas-
no izkusili, kako silovit je trk avtomobila ob
oviro že pri dokaj majhnih hitrostih. 

Kot sta povedali učiteljici, so s projektom za-
dovoljni tako starši kot otroci. Pravita, da so

prav slednji začeli opozarjati starše na dosled-
nost pri pripenjanju varnostnih pasov. Prepri-
čani pa sta, da tudi pri varnostni v prometu ve-
lja enako kot sicer v življenju: najbolj si za-
pomnimo tisto, česar se naučimo v otroštvu.

Marjana Ahačič

Otroci so na temo Pasovček ustvarjali na delavnicah.
Z zadovoljstvom so se jim pogosto pridružili tudi 
njihovi starši.

Policist Roland Brajič je otrokom in njihovim staršem
pokazal, kako pravilno uporabljati varnostni pas in
otroški sedež. 
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Krajevne novice

Kultura, šport, sociala, zdravstvo, pohodi, iz-
leti; vse to je vsakdanjik v društvu, kjer leta
niso ovira za uresničevanje zastavljenih ciljev.
Člani se aktivno vključujejo v širša družbena
dogajanja, kjer opravljajo pomembne funkcije.
Ob takšni zagnanosti članstva so letni zbori
članstva vedno polni pohval in optimizma za
naprej. Tudi na letošnjem je predsednik Mirko
Rabič z veseljem poročal, do so vsi uspehi re-
zultat odgovornega in zavzetega dela komisij,
upravnega odbora in drugih članov. 

Med gosti je delo pohvalila predsednica
Zveze društev upokojencev Slovenije Mateja
Kožuh Novak. Izpostavila je več aktualnih
problemov, med drugim urejanje razmer v
zdravstveni zavarovalnici Vzajemna in pro-
blematiko staranja prebivalcev. Župan občine
Kranjska Gora Jure Žerjav je poudaril po-
memben prispevek starejše generacije pri

razvoju občine, še naprej je obljubil vso po-
moč društvu. 

Za uspešno delo so podelili več priznanj.
Male plakete Zveze društev upokojencev Slo-
venije so prejeli: Veronika Gartner, Breda Jan-
ša, Ivanka Lipovec in Elizabeta Šprager. Dru-
štveno priznanje sta prejeli Nada Čufar in Mir-
jam Kozan ter donatorji, ki pomagajo društvu. 
Darilo je prejela tudi Tilka Cerkovnik za več
kot desetletne izredne dosežke na športnih 
tekmovanjih. 

Nov program za naprej spet prinaša za vsako-
gar nekaj v društvu. Poleg ustaljenega izvaja-
nja nalog si želijo še več družabnega življenja
v klubskih prostorih ter izletih in srečanjih.
Med številnimi možnostmi za popestritev
vsakdana upokojencev je v programu zapisano
tudi, da društvo članom po nižji ceni omogoča
nakup kurilnega olja! Janko Rabič

LAS - Lokalna akcijska skupina za 
preprečevanje odvisnosti Občine Kranjska Gora

V želji, da bi našim otrokom in mladostnikom omogočili čim 
bolj kvalitetno preživljanje prostega časa, vas vabimo, da se nam
priključite v preventivnem projektu 

”Vodeno preživljanje počitnic mladih”, 
to je pri organizaciji aktivnosti v času poletnih počitnic.
Letošnje leto je že deseto po vrsti, ko bomo našim osnovnošol-
cem in srednješolcem v poletnih mesecih ponudili različno izbiro
dejavnosti. Pestra in privlačna ponudba pa je možna samo s sode-
lovanjem čim več različnih organizatorjev. 

Prosimo vas, da nam programe posredujete na obrazcu (naziv pro-
grama, kratek opis, število udeležencev, kdo bo izvajal program,
kraj in čas izvedbe, predvidena finančna sredstva ...), ki ga lahko
dobite na naših spletnih straneh http://obcina.kranjska-gora.si 
ali na sedežu Občine Kranjska Gora, pošljete na naš naslov: 
LAS Občine Kranjska Gora, Kolodvorska 1b, 4280 Kranjska Gora.
Za morebitne dodatne informacije nam lahko pišete na el. naslov:
skumavc@kranjska-gora.si, ali pa pokličete Vlasto Skumavc Rabič
po tel.: 04/5 809 809. 

Vaše predloge, ki jih pričakujemo do vključno 30. aprila 2010,
bo obravnaval LAS Občine Kranjska Gora in glede na višino 
zagotovljenih sredstev v proračunu, programu namenil tudi 
določena finančna sredstva. O višini dodeljenih sredstev boste 
obveščeni do 31. maja 2010. 

LAS Občine Kranjska Gora

LAS - Lokalna akcijska skupina za 
preprečevanje odvisnosti Občine Kranjska Gora

INFORMACIJA
O AKTIVNOST LAS-A V APRILU 2010

V mesecu aprilu bomo v počastitev Svetovnega dneva zdravja, ki
ga po celem svetu obeležujemo 7. aprila, za občane Občine
Kranjska Gora znova organizirali brezplačno plavanje. Vabimo
vas, da se nam pridružite v soboto, 10. aprila 2010. Plavali
bomo v Hotelu Larix v Kranjski Gori in v Hotelu Špik v Gozd
Martuljku. Plavanje bo mogoče cel dan, od 9. do 18. ure, vstop
pa bo prost na podlagi predloženega osebnega dokumenta, iz
katerega bo razvidno stalno prebivališče v Občini Kranjska Gora.

V petek, 16. aprila 2010, pa pripravljamo ”ZABAVO BREZ AL-
KOHOLA”. Zabavali se bodo učenci osmih in devetih razredov
obeh osnovnih šol iz Občine Kranjska Gora. Zabava bo potekala
v Hotelu Kompas, trajala pa bo od 17. do 20. ure. Z njo želimo
mlade naučiti in jim dokazati, da se lahko zabavamo in se imamo
dobro tudi zgolj ob plesu, soku in dobri družbi, ter da za dobro
razpoloženje ne potrebujemo alkohola in drugih substanc. Zaba-
va je za učence brezplačna, saj celotne stroške (konzumacija,
glasba, prevoz) krije LAS Občine Kranjska Gora. 

V četrtek, 22. aprila 2010, ob 17. uri vas vabimo, da se nam
pridružite v OŠ 16. decembra Mojstrana na predavanju strokov-
njaka s področja pretirane uporabe modernih, elektronskih me-
dijev. Pogovarjali se bomo o tem, kaj lahko storimo starši, da bi
preprečili preveliko uporabo interneta, računalnikov, telefonov ...
Predaval bo dr. med. psihiat. Bojan Belec (strokovnjak za odvis-
nosti različnih vrst).

V torek, 27. aprila 2010, ob 10. uri bodo člani Društva za 
rehabilitacijo in preventivo KRMA v sodelovanju z LAS Občine
Kranjska Gora organizirali tradicionalni Tek zaupanja, letos 
že trinajsti po vrsti. Zbor udeležencev je v Mojstrani, na parkiriš-
ču pri tovarni KOOP. Vabljeni so vsi člani društva in njihovi svojci,
kakor tudi vsi bivši člani klubov zdravljenih alkoholikov, podporni
člani in terapevti. 

Vsestranski upokojenci na Dovjem 
in v Mojstrani

Pisana paleta dejavnosti je že več let stalnica med 451 člani Društva upokojencev Dovje-Mojstrana. 

Mirko Rabič, predsednik DU Dovje-Mojstrana
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Pestra sezona 
kegljačev na ledu 

Za kegljači na ledu pri Nordijskem dru-
štvu Rateče-Planica je še ena pestra sezona.
Poleg osvojenih kolajn na državnih prven-
stvih so sodelovali na domačih in medna-
rodnih turnirjih, uspešno so izpeljali tradici-
onalni klubski turnir na jeseniški ledeni plo-
skvi. Med 25 ekipami jih je bilo največ iz
Avstrije. S tekmovalci iz sosednje države že
vrsto let uspešno sodelujejo, saj jih vedno
vabijo na njihove turnirje. Marca so se ude-
ležili mednarodnega turnirja v Švici, kjer so
med 25 ekipami zasedli 10. mesto. Po zim-
ski sezoni si ne bodo privoščili počitka, saj
jih že v aprilu čakajo nastopi na turnirjih na
asfaltnih površinah.                           J. R.

Začetek tekaške sezone
V stari Gorici v Italiji se je letošnja tekaš-

ka sezona začela za dva kranjskogorska
občana, Andreja Robiča in Francija Teraža.
Spopadala sta se s polmaratonom, 21 km
dolgo progo. Kljub močni burji, ki je tek-
movalcem jemala sapo in jim na trenutke
onemogočala dober nastop, je Robič
nastopil izvrstno in dosegel osebni rekord.
V svoji kategoriji je zasedel odlično tretje
mesto, absolutno pa je bil 26. Teraž je bil
absolutno na 139. mestu. Sicer se je teka
udeležilo okoli 800 tekačev, svojo premoč
pa so znova pokazali Kenijci.               K. S. Še možnost za polfinale 

Članska floorball ekipa Športnega društva
Zelenci je v Idriji zapravila prvo zaključno
žogico za dokončno potrditev nastopa v polfi-
nalu državnega prvenstva. A vse še ni
izgubljeno. V gosteh v idrijski dvorani je pri
Zelencih pešala predvsem obramba, domačini
pa so to znali izkoristiti in so se veselili visoke
zmage z 11:5. Za Kranjskogorce so zadeli:
dvakrat Brajič in Lukan, enkrat pa Lakota.
Pred zadnjim krogom, ki bo na sporedu jutri
(sobota, 27. marca), pa je še vse odprto. Ze-
lenci se bodo ob 18. uri v Osnovni šoli
Prežihovega Voranca na Jesenicah pomerili z
neposrednim konkurentom Polycomom, za
napredovanje Zelencev pa zadostuje že remi.
Veseli bodo tudi glasne podpore s tribun.         

K. S.

Gor na Glico
BMK - Klub brez meja bo 27. aprila organi-

ziral prvi gorski tek na Golico, na katerega
vabijo gorske in rekreativne tekače, pohodni-
ke, ljubitelji narave, Golice in narcis - vse, ki
so jim v veselje šport, narava in zabava. Pri-
reditev se bo začela ob 12. uri, s pohodom
obiskovalcev in navijačev do Koče. ”Start sa-
mega teka bo ob 14. uri, ”dol” na parkirišču
gostilne Pr’ Čop, cilj pa ”gor” pri Koči na
Golici (dolžina približno 9 km - višinska raz-
lika 600 m), kjer bo po podelitvi medalj po-
skrbljeno tudi za okrepčilo. Ob prihodu v do-
lino bo v prireditvenem šotoru potekala raz-
glasitev rezultatov in podelitev nagrad za naj-
boljše,” je v imenu organizatorjev sporočila
Nina Hribar. Podrobnosti o prireditvi najdete
na spletni strani www.bmk.si.               M. A.

Košarkarice HIT Kranjska Gora sledijo za-
stavljenim ciljem v letošnji sezoni. Po doseže-
nih uspehih naprej ostajajo v slovenskem vrhu.
Februarja so zaključile tekmovanje za Pokal
Slovenije. Že tretje leto zapored so igralke
osvojile drugo mesto, za najvišjo stopničko so
jim zmanjkale le štiri točke. 

Sedaj bijejo največji boj za naslov slovenskih
državnih prvakinj. Tako kot v pokalu, bodo
tudi tukaj najtrši oreh igralke Merkurja iz Ce-
lja. Trener Goran Jovanovič je z dosedanjimi

rezultati tekem zadovoljen. Igralke so na 23
tekmah prvenstva dosegle 21 zmag. Zavedajo
se, kako močne nasprotnice imajo. V 5. krogu
20. marca so morale priznati premoč na doma-
čem igrišču proti lanskim državnim prvaki-
njam iz Celja. Tudi vse nadaljnje tekme bodo
izredno izenačene. Tako bo tudi v soboto, 27.
marca, ko bodo ob 19. uri v dvorani Vitranc v
Kranjski Gori igrale proti ekipi AJM Maribor.
Kot vedno pričakujejo bučno podporo s tribun. 

Janko Rabič

Ciljajo na najvišje mesto
Košarkarice HIT Kranjska Gora ostajajo v slovenskem vrhu. 

WALDORFSKI VRTEC SONČNICA
na Hrušici pri Jesenicah

vabi k vpisu otrok
v kombinirano skupino

(1,5 do 5 let) 
Vpis v vrtec na Hrušici poteka
vsak dan od 13.30 do 15. ure,
v prostorih vrtca na Hrušici 5.

Vpis poteka do zapolnitve mest.

Informacije in prijave:
Tel.: 031/544 114, Sabina

041/960 391, Barbara
waldorfskasola.gorenjska@gmail.com

www.waldorf-gorenjska.si
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Kot je povedal eden od avtorjev razstave Stane Mihelič, so na petih
panojih skušali prikazati zgodovino Planice, vzporedno pa tudi kariero
leta 1934 rojenega smučarskega skakalca Jožeta Šlibarja iz Kovorja.
Šlibar je bil aktiven skakalec med leti 1953 in 1963, med njegove naj-
večje uspehe pa sodi svetovni rekord, ki ga je s 141 metri leta 1961
postavil na skakalnici v Oberstdorfu. 

”V letu 2009 je Jože Šlibar praznoval 75 let, prav takšno obletnico pa
je praznoval tudi smučarski center Planica, kjer je že več let urejen tudi
muzej, posvečen smučarskim skokom. Skrbno ga ureja direktor Miro
Horvat, pomagata pa mu tudi Stane Mihelič in Janko Dernič,” je
povedal soorganizator razstave Jože Dolenec. ”Prav na njuno pobudo je
skakalec in svetovni rekorder Jože Šlibar podaril muzeju del svoje

dokumentacije, predvsem fotografije in videofilm o svoji športni poti
smučarskega skakalca in seveda tudi o njegovem najbolj odmevnem
dosežku - svetovnem rekordu,” je pojasnil Dolenec.

”Za prijetno vzdušje na prireditvi je poskrbela glasbena skupina Suha
špaga, ki deluje v okviru društva Rovtarji - smučanje in kolesarjenje po
starem iz Škofje Loke. Skupina je pred časom obiskala tudi starosto
našega alpskega smučanja in dolgoletnega vodjo priprav skakalnic v
Planici Janka Derniča. Na podobnih lesenih smučkah, kot jih uporabl-
jajo danes starosvetni smučarji, sta Janko in žena Mili v svoji mladosti
tekmovala tako doma kot v tujini in osvajala številne plakete, medalje
in pokale,” je še povedal Jože Dolenec.

Marjana Ahačič

10 - ZGORNJESAV'C
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Kamenček v mozaik letošnjega izjemnega
smučarskega praznika v dolini pod Poncami je
dodal Gornjesavski muzej Jesenice s svojo
organizacijsko enoto v Kranjski Gori. V okvi-
ru svetovnega prvenstva v smučarskih poletih
v Planici so v Liznjekovi domačiji v Kranjski
Gori in Kajžnkovi hiši v Ratečah predstavili
gostujočo razstavo Tehniškega muzeja Slove-
nije o izjemnem športniku, predvsem pa vse-
stranskem izumitelju in konstruktorju inž.
Stanku Bloudku. Z njo obeležujejo njegovo
120-letnico rojstva. Ljubitelji smučarskih sko-
kov v Gornjesavski dolini ga poznajo pred-
vsem kot konstruktorja znamenite 120-
metrske velikanke v Planici. Njegovo delo je
postalo osnova za razvoj letenja - poletov na
smučeh, kar je že v njegovem času pomenilo
prestavljanje mejnikov v tem športu daleč v
prihodnost. 

Obiskovalci si v Ratečah lahko ogledajo
konstruiranje skakalnic, v Kranjski Gori pa le-
tal in avtomobilov. Obe razstavi bosta na
ogled do 30. avgusta letos. Po besedah direk-

torice Gornjesavskega muzeja Jesenice Irene
Lačen Benedičič imajo v prihodnje še več načr-
tov v povezavi s Planico ob izgradnji nordijske-

ga centra. Njihov prispevek bo zbiranje in ure-
janje gradiva o zgodovini te doline s poudar-
kom na skokih in poletih.            Janko Rabič

Razstavi o Stanku Bloudku
V Liznjekovi domačiji v Kranjski Gori in Kajžnkovi hiši v Ratečah predstavili gostujočo 

razstavo Tehniškega muzeja Slovenije.

Planica skozi oči Jožeta Šlibarja
Konec decembra so v depandansi doma Planica odprli slikovno razstavo z naslovom 75 let 

Planice in Jožeta Šlibarja. 

FASADERSTVO
● izdelava fasad
● izdelava napuščev
● barvanje napuščev

Zlatko Anakiev s. p.
Alojza Rabiča 31, 4281 Mojstrana

Gsm: 031/818-920
E-pošta: fasaderstvozlatko@gmail.com
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Uspešna dejavnost članov KUD Jaka Rabič
Dovje-Mojstrana se skorajda vsakodnevno zr-
cali v njihovem domu na Dovjem in tudi širše
v krajih pod Triglavom. Tako je obsežna in raz-
nolika, da se lahko postavijo ob bok veliko
večjim kulturnim centrom. Imajo čudovito ob-
činstvo, ki jih na vseh predstavah vedno nagra-
di z aplavzom. Obisk je velikokrat takšen, da
dvorana poka po šivih, marsikdo pa prosti se-
dež najde šele na ponovitvi predstave. 

Na vprašanje, kaj je predvsem zaznamovalo
leto 2009, predsednica Metka Kern Trček od-
govarja: 

”Težko je ob tako bogati dejavnosti izluščiti
le nekatere. Veseli smo zagnanosti Dovškega
odra s podmladkom. Pa sekcije ročnih del in
foto ter kino sekcije. Odbor Aljaževih dni pre-
sega društvene okvire, saj so se tradicionalne
poletne prireditve uveljavile v širšem sloven-
skem prostoru. Na odru se poleg gledaliških
predstav vrstijo številne druge prireditve, pre-
davanja in srečanja. V okviru etnološke dediš-
čine obujamo dovške šege, koledovanje in mi-
klavževanje. Imamo pa ob delu tudi vzpone in
padce. Skupina Triglavski zvonovi je skoraj
prenehala delovati, med drugim je težava tudi
zato, ker je težko dobiti dirigenta.”

Ob vstopu v leto 2010 ste naredili zanimi-
vo potezo, ki ste ji dali delovni naslov 5x5
petkov.

”V zimskem času ljudje najraje prihajajo v
dvorano. Posrečena zamisel nam je več kot
uspela. Pet petkov zapored smo pripravili poto-
pisno in alpinistično predavanje, nastop barito-
nista Ivana Andresa Arnška, gostovanje jeseni-
škega gledališča Toneta Čufarja in premiero ve-
like uspešnice, komedije Dovškega odra Od ju-
tra do večera. Čeprav so bile teme precej različ-
ne, je bila dvorana vsakokrat polna, občinstvo
pa navdušeno.” 

Ob tem se verjetno novi izzivi kar ponujajo ...
”Res jih ne manjka. Sedaj bomo moči med

drugim usmerili v folklorno skupino, ki je po
dolgih letih spet zaživela. Upamo na širšo po-
moč dobrih ljudi, saj bo najprej treba obnoviti
noše.”

Kjer je dejavnost, so tudi problemi?
”Kar iz leta v leto zaradi pomanjkanja denarja

prelagamo več investicij. Te so povezane pred-
vsem z obnovo opreme na odru in v dvorani.
Radi bi še izboljšali pogoje za delo vseh v
domu.” 

Kaj je formula za tako razgibano dejav-
nost?

”Največji kapital našega društva so prosto-
voljci. Tukaj pustijo ogromno svojega prostega
časa. Darujejo ga društvu, to je neprecenljiva
vrednost.”                                 Janko Rabič

Bogastvo kulturnih dejavnosti 
V krajih pod Triglavom se poleg bogate gorniške tradicije lahko že vrsto let pohvalijo tudi s kulturno. 

Metka Kern Trček, predsednica KUD Jaka Rabič 
Dovje-Mojstrana

Razstava ročnih del v Ratečah
Sekcija ročnih del pri TD Rateče v prostorih krajevne skupnosti tudi

letos pripravlja razstavo ročnih del. Izdelki pridnih rok bodo na ogled
od četrtka, 25. marca, do nedelje, 28. marca, vsak dan od 10. do 18.
ure.                                                                                        M. A.

Meteorit z Mežakle na Jesenicah
V sredo, 7. aprila, bo ob 16. uri v Kasarni na Stari Savi odprtje

muzejske razstave in predstavitev publikacije o Meteoritu z Mežakle.
Razstavo pripravlja Gornjesavski Muzej Jesenice v sodelovanju s
Prirodoslovnim muzejem Slovenije.                                         M. A.

Izobraževanje za uporabo 
avtomatskih defibrilatorjev

Občina Kranjska Gora je kupila osem avtomatskih defibrilatorjev ZOLL AED
Plus, ki bodo v mesecu aprilu nameščeni na naslednjih javnih mestih po obči-
ni Kranjska Gora: na gasilskih domovih v Mojstrani, na Dovjem, v Gozd Mar-
tuljku, Kranjski Gori, Podkorenu in Ratečah, ter v Srednjem vrhu (orodišče) in
v Zgornji Radovni (pri Psnaku). 

Aparat je avtomatičen, tako da ga lahko uporabljajo tudi ljudje brez medicin-
ske izobrazbe. Uporabniku pomaga tudi z govornimi nasveti in ga v prime-
ru neuspešne defibrilacije spodbuja, da izvaja temeljne postopke oživljanja.
Da pa bi sistem deloval učinkovito, je potrebno še izobraževanje. Cilj-
na skupina teh izobraževanj so predvsem krajani in zaposleni v oko-
ljih, kjer bodo nameščeni ti javno dostopni defibrilatorji.

Zato bo Občina Kranjska Gora organizirala izobraževanje, ki bo poleg upo-
rabe defibrilatorja vključevalo tudi temeljne postopke oživljanja. Pouk bo
predvsem praktičen, na lutkah in s pomočjo demonstracijskih defibrilator-
jev, ki so povsem enaki pravim. Potekal bo v skupinah, in sicer po nasled-
njem razporedu:

datum ura lokacija
ponedeljek, 12. aprila 17.30 Velika sejna soba Občine Kranjska Gora

za krajane KS Kranjska Gora

ponedeljek, 12. aprila 19.00 Sejna soba KS Rateče-Planica
za krajane KS Rateče-Planica

sreda, 14. aprila 17.30 Sejna soba KS ”Rute” - Gozd Martuljek, Srednji vrh
za krajane KS ”Rute” -Gozd Martuljek, Srednji vrh

sreda, 14. aprila 19.00 Sejna soba KS Dovje-Mojstrana
za krajane KS Dovje-Mojstrana

Ker je naš cilj za delo z avtomatskimi defibrilatorji usposobiti čim več-
je število krajanov, vas vabim, da se udeležite izobraževanj in si tako
pridobite osnovno znanje za delo z aparati. 

Jure Žerjav, župan Občine Kranjska Gora
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Matjaž Robavs
Kako praznujete veliko noč?
”Velika noč je največji krščanski praznik, hkrati pa seveda tudi lepa

priložnost, da se zberemo v družinskih krogih, se poveselimo in vzame-
mo čas drug za drugega, kar je v današnjih časih že velika redkost. Na
moje otroštvo in praznovanje velike noči imam res lepe spomine. To je
bil za nas tradicionalen družinski praznik, obisk domov mojih staršev,
veliko prepevanja in preveč res dobre hrane, še pravih velikonočnih jedi.
Škoda, ker tega v polni meri ne zmoremo dajati našim potomcem.”

Kaj pripravljate za koncert v Kranjski Gori?
”Pesmi, ki jih bomo predstavili na koncertu v Kranjski Gori, so res ene

same velike uspešnice. Ljudje jih že dobro poznajo, naša publika pa jih
z nami vedno navdušeno zapoje in sodeluje, tako da koncerti dobijo še
večjo razsežnost.”

Kakšni so načrti Eroike za pomlad in poletje?
”Načrti Eroike so srečevanja z ljudmi, ki imajo radi dobro in lepo glas-

bo, ki jo izvajamo, pa snemanje nove plošče, tudi za tuji trg. Upamo pa,
da bo tudi kaj zasluženega počitka, ko bo pravi čas za to. Sam pa si v
prostem času želim predvsem veliko tišine, miru in svežega zraka, ne-
kje povsem izgubljen nad 1500 metri.”

Aljaž Farasin
Kako praznujete veliko noč? 
”Praznujem v krogu svoje družine. Po kosilu se odpravimo iskat zajč-

je sledi. Do sedaj smo še zmeraj uspeli izslediti sladka darila in držimo
pesti, da bo tako tudi letos.”

Kaj pripravljate za koncert v Kranjski Gori?
”Pesmi, ki očarajo srce, ogrejejo dušo in dlani.” 
Kakšni so načrti Eroike za pomlad in poletje?
”Želimo prehiteti spomladansko utrujenost, da bomo zdravi in krepki

prepevali nove in nove uspešnice.”

Metod Žunec 
Kako praznujete veliko noč? 
”Velika noč sporoča, da je vse možno, pa tudi če ne zgleda tako!”
Kaj pripravljate za koncert v Kranjski Gori?
”Predstavili bomo večji del našega repertoarja.”
Kakšni so načrti Eroike za pomlad in poletje?
”Posneli bomo nekaj pesmi za album, ki bo izšel v nemško govorečem

prostoru, in veselo koncertirali.”
Karmen Sluga, foto Lidija Mataja

Eroika za veliko noč
Na velikonočno nedeljo, 4. aprila, ob 20. uri bo v Dvorani Vitranc koncert Eroike. Vrhunske pevce, 

Matjaža Robavsa, Aljaža Farasina in Metoda Žunca, smo povprašali, kako praznujejo največji krščanski
praznik in kaj od njih lahko pričakujemo na koncertu v Kranjski Gori.

Tamar raj za ljubitelje zimske rekreacije 
Tamar je bil tudi v letošnji zimski sezoni raj za ljubitelje najrazličnejše rekreacije. Dobro uro

od Planice oddaljena čudovita dolina pod vznožjem Jalovca je privabljala domačine in številne
obiskovalce od drugod, ki so bili na zimskih počitnicah in dopustu v občini Kranjska Gora.
Ob lepem vremenu je bila izredno priljubljena hoja, saj je bilo ob sobotah in nedeljah tam tudi
po več tisoč ljudi na dan. Številni so se do Tamarja in nazaj podali s tekaškimi smučmi ali san-
mi. Letos so nedaleč od planinske koče v Tamarju naredili zimski iglu, ki so se ga še posebej
razveselili otroci.                                                                                                        J. R.

w w w . o p t i k a - b e r c e . s i

OČALA Z NAROČILNICO LAHKO 
TUDI BREZ DOPLAČILA
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Marec praznik vračanja
misli nazaj v otroštvo

Marca vsako leto nastopita dva dneva, posve-
čena ženam in materam. Moram priznati, da
meni več pomeni ta drugi praznik, posvečen
mamam - materam, pa s tem nič ne ugovarjam
prvemu prazniku, le da je ta ”dan žena” neka-
ko politično vsiljen in že skomercializirana za-
deva in ni nič spontanosti praznovanja. 

Hvala Vam, babice, drage mame, hčerke,
tete, dekleta, ker se razdajate in ker oblikujete
svet, prinašate veselje v naše domove in gradi-
te nevidne mostove ljubezni. V imenu DI in se-
veda v mojem imenu, iskreno Voščilo za oba
praznika, dan žena in materinski dan!

Biti mati, je v življenju dekleta in kasneje
žene nekaj najlepšega in prijetnega, ter moške-
mu svetu nedojemljivo materino globoko čus-
tvo, ki je iz dna duše, slišati klic mama je za
mater kot poslušati nebeško glasbo. Tega mo-
ški ne bomo nikoli dojeli, čeprav smo bili vsi
ali skoraj vsi deležni materine nežnosti od spo-
četja naprej. In prav je tako, moški lahko samo
pripomoremo, da je občutek mamine ljubezni
še globlji, do bitja, ki je produkt naravne lju-
bezni in utelešenje iz njenega telesa.

Društvo invalidov občine Kranjska Gora je
invalidska organizacija, je prostovoljno, neod-
visno, samostojno, nevladno, nepridobitno
združenje, v katero se združujejo invalidi.
Pravzaprav bi moral zapisati invalidke, kajti v
društvu je včlanjenih samo okrog 18 odstotkov
moških invalidov. Že iz tega podatka mora biti
vsakomur jasno, da je teža družine in družbe
nasploh na ramenih mater in žena.

Že nekaj let v marcu mesecu pripravljamo
skromno obdaritev mater in žena. Vsem poda-
rimo cvetočo lončnico. Poverjenice na terenu
obiščejo svoje članice in jim izročijo to daril-
ce, kot skromno pozornost, v imenu društva
voščijo za praznik, malo poklepetajo, istočas-
no prenesejo novosti iz društva. 

Več časa pa posvetimo našim občankam in
občanom, ki so nastanjeni v domu starostnikov
na Jesenicah ne glede, ali so naši člani ali ne.
Tu pripravimo kratek kulturni program, razde-
limo rože, malo kave in čokolado. Da pa se
moški člani iz naše občine nastanjeni v domu
starostnikov na Jesenicah ne bi čutili odrinje-
ne, pa tudi njim za dan mučencev podarimo
malo kave in čokolado. Vedno je z nami tudi
harmonikar, ki ustvari dobro praznično vzduš-
je, skupaj zapojemo, si povemo kakšen vic, da
se tudi skupaj nasmejemo. Moja dolžnost je, da
jim povem novice iz naše občine, novice iz de-
lovanja društva in odgovorim na marsikatero
vprašanje.

Vse to pa je možno samo zato, ker osebje
doma, ki skrbi za oskrbovance doma, že v na-
prej vse lepo pripravijo. Tudi med našim obis-
kom so bili oskrbovanci vedno v središču nji-
hove pozornosti. Zavedati se moramo, da so
oskrbovanci posebna socialna skupina, ker če
ne bi bili taki, kot so, bi bili verjetno še vsi na
svojih domovih. Na tem mestu bi se osebju pri-
srčno zahvalil za njihov trud in ljubeznivo po-
zornost oskrbovancem in jim čestitam v imenu
društva invalidov za delo, ki ga požrtvovalno
opravljajo. Vem, z našim obiskom smo malo
zmotili utečen red oskrbovancem, a upam, da

ni bilo prehudo. Po obrazih oskrbovancev bi si
upal zapisati, da je bilo veselje pristno in
spontano. Vesel sem, da smo z našim obiskom
vsem polepšali dan, kar pa je bil tudi namen.

Bralcem se opravičujem, malo sem zašel s
poti, kot sem si jo pred pisanjem nekako zamis-
lil. Kot sem že v naslovu zapisal, so dnevi tega
meseca marca namenjeni, da se spomnimo
otroških dni, dni svoje mladosti in skušamo s
skromno pozornostjo vrniti nekaj veselja svo-
jim ali drugim mamam. Te ljubezni, ki so jo
vložile ali vlagajo naše matere v naše domove,
se njim nikakor ne da povrniti. Zaradi znane
skromnosti mater, matere tudi ne pričakujejo
vračila, pričakujejo pa malo pozornosti, vsaj
na jesen svojega življenja. Brez skromnosti
lahko zapišem, hvala moji mami, hvala vaši
mami in hvala vsem materam, vsem, katere to
že so, in vsem ženam, ki to še bodo. 

Jože Zupančič, 
predsednik Društva invalidov

Maraton Tamar - za jezik
resnice ...

Spoštovani Silvo Kristan, zahvaljujem se vam
za prispevek v februarskem Zgornjesav`cu, ki
me je pripravil do tega, da vam odgovorim, ker
sem to dolžan vsem svojim kolegom in kolegi-
cam iz PD in GRS Rateče, ki že pet let vsako
leto zapored žrtvujejo svoj prosti čas in s pros-
tovoljnim delom omogočijo, da z organizacijo
našega ”maratona” pridobimo sredstva, ki jih
potrebujemo za izvedbo vsakoletnega planin-
skega tabora za otroke.

Imate prav, v januarski številki Zgornje-
sav`ca je v štiristavčnem prispevku o Marato-
nu Tamar res pisalo, da so tekmovalci morali
premagati razdaljo od Planice do Tamarja.
Pod prispevek se je podpisal novinar ali novi-
narka K. S.

Ko sem prebral, me je imelo, da bi poklical
na uredništvo, pa sem si mislil: ”Pusti, saj ne
vedo ...”. Ko pa sem v februarski številki pre-
bral vaš prispevek ”Za pametnejši jezik ...”, je
sodu izbilo dno.

Naj vam na kratko poskusim predstaviti,
kakšna prireditev je ”Maraton Tamar”. Gre za
smučarsko tekaški maraton, ki je organiziran
pod okriljem SZS v sklopu tekmovanja ”SLO-
venSKI maraton”, kamor sodijo še Trnovski in
Pokljuški maraton, Bloški teki, Osankarica,
maraton Rogla, maraton Vojsko, smučarski tek
Ribniške koče in pa Tek po Logarski dolini. Vsi
tekmovalci morajo premagati 21 kilometrov,
saj trasa proge poteka iz Planice proti Podko-
renu, nato v Rateče na mejni prehod, odkoder
morajo tekmovalci premagati zahteven vzpon
do Tamarja, kjer sledi še spust do Planice, kjer
je tudi cilj. Letos je bilo na startu 107 tekmo-
valcev iz vse Slovenije in nekaj iz tujine. Prav
vsi vprašani so se strinjali, da je sicer zahtev-
na proga ena izmed najlepših, saj je speljana v
enem krogu, kar je prej izjema kot pravilo na
takih tekmovanjih. Prireditev je povezoval
mednarodno priznani športni komentator Bo-
jan Makovec, pokale za najboljše v svojih ka-
tegorijah pa je podeljevala Vesna Fabjan, ta
ista Vesna, ki je samo teden zatem zmagala na
svetovnem pokalu v Rybinsku v Rusiji.

Dragi Silvo, upam, da vam je sedaj jasno, da
v tem primeru ne gre za nekakšno vaško mer-
jenje moči in da ste bili zavedeni zaradi malo-
marno pripravljenega članka. Na Vas, spošto-
vani novinarji, pa apeliram, da v prihodnje
svoje delo opravljate bolj profesionalno. Ne
rabimo medijske pozornosti, niti dveh strani v
Zgornjesav`cu, saj se zavedamo, da je prostor
v mesečniku namenjen za občinske svetnike,
župana, komunalo, razpise in vedno ene in iste
obraze zgornjesavske estrade, zahtevamo pa,
da vsaj v teh štirih stavkih, ki nam jih nameni-
te, pišete objektivno, ker je drugače bolje, da
ne pišete nič.

Vam, g. Kristan, pa priporočam, da prihod-
nje leto, drugo soboto v januarju, pridete v
Planico in se udeležite šestega ”maratona Ta-
mar”, saj boste le tako na lastni koži občutili,
ali si prireditev res zasluži tako ime. Seveda
Vas bomo oprostili plačila startnine, na cilju
pa lahko s skupnimi močmi pripravimo ”krat-
ko” reportažo za v Zgornjesav`ca, da ne bo
več prihajalo do takih nesporazumov.

Moram pa priznati, da me je vaše pisanje na-
peljalo k razmišljanju in prišel sem do zanimi-
vega zaključka. Glede na to, da je gora izrazi-
ta vzpetina na Zemljinem površju, ki se dviga
visoko nad okolico, in to, da Kranjska Gora ne
izpolnjuje niti enega od štirih kriterijev, za kar
je po definiciji Združenih narodov ”gora” pač
gora, bi bilo mogoče bolje, da bi Kranjsko
Goro preimenovali v Ljubljansko vas. No, pa o
tem kdaj drugič.

Pa naj na koncu končam z mislijo pokojnega
Tomaža Humarja: ”Neznanje je največje sra-
nje.”

Dean Mezek

Andrej Šporn
Na tekmah gre naprej.
Dobiva trdnost v hitrosti,
Razboritosti, poguma ima dosti. 
Energijo si s smučmi usmerja,
Jemlje dih, ko v smuku dirja. 

Mira Smolej
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12. marca 2010 - 30. avgusta 2010 
Razstava ”Leteči človek - Stanko Bloudek (1890 - 1959)”
Razstava v Liznjekovi hiši v Kranjski Gori prikazuje življenje in delo Stanka Bloud-
ka na področju konstrukcije letal in avtomobilizma. Drugi del razstave, ki pred-
stavlja Stanka Bloudka in njegovo delo na področju konstruiranja smučarskih
skakalnic, je na ogled v Kajžnkovi hiši v Ratečah. 
Razstava bo na ogled do 30. avgusta 2010.

Informacije: tajnistvo@gornjesavskimuzej.si
Kje: Kranjska Gora, Liznjekova hiša in Rateče, Kajžnkova hiša

27. marca 2010 
Košarkarska tekma Hit Kranjska Gora : AJM Maribor
Informacije: boštjan.tajmer@gmail.com
Kdaj: ob 19. uri
Kje: Kranjska Gora, dvorana Vitranc

4. aprila 2010 
Eroika - Velikonočni koncert
Matjaž Robavs, Aljaž Farasin in Metod Žunec so klasično izobraženi in šolani pev-
ci, brez dvoma tudi po strokovno-tehnični plati povsem enakovredni pop-opernim
pevcem, zbranim v slovitem kvartetu Il Divo. Premišljena kombinacija talenta, le-
pote, uglajenosti, glasovnih zmožnosti in obdelave večnih uspešnic v pop-
opernem žanru je formula uspeha Eroike ...
Vstopnice: TIC Kranjska Gora, cena: 18 evrov
Informacije: info@kranjska-gora.eu
Kdaj: ob 20. uri
Kje: Dvorana Vitranc, Kranjska Gora

7. aprila 2010 
Košarkarska tekma Hit Kranjska Gora : Triglav Kranj
Informacije: bostjan.tajmer@gmail.com
Kdaj: ob 19. uri
Kje: Kranjska Gora, dvorana Vitranc

Prireditve v občini Kranjska Gora

(Ne)obveščanje krajanov
KS Dovje-Mojstrana

Vedno znova ugotavljam, da si krajani izme-
njujemo informacije s področja krajevne skup-
nosti na cesti, v trgovini, v bifeju, v kulturnem
domu, na pohodih itd. To bi bilo čisto v redu,
če bi kdo imel verodostojno informacijo. Pa je
največkrat nima, in začnejo se ugibanja in kri-
tike vsevprek. Obveščanje ni obrobna in nepo-
membna stvar. Krajani imajo pravico biti ob-
veščeni in KS mora korektno poskrbeti za nji-
hovo obveščenost. Zbori krajanov so namenje-
ni komunikaciji med krajevnimi skupnostmi
(KS), krajani in občino. Spletne strani KS so
prijazno zastavljene, toda vsebine niso vedno
posodobljene niti dovolj informativne. Lokalna
televizija ima nekaj zvestih gledalcev, večina
nas pa niti ne ve, kdaj so na sporedu pomemb-
ne novice, ali pa televizije enostavno ne gleda.
Obvestila sveta KS na oglasnih deskah so zato
nujna.

Ko je bil decembra 2009 v Zgornjesav’cu ob-
javljen moj prispevek z nekaj žgočimi temami s
področja krajevne skupnosti in občine Kranj-
ska Gora, me je nekaj znancev vprašalo, ali je
kdo kaj odgovoril. To sicer ni bil namen pri-
spevka, a prav lahko bi kakšno od tem, ki žuli-
jo krajane, obravnaval svet KS Dovje-Mojs-
trana. Na spletni strani KS lahko vidim, da v
letu 2009 ni bilo nobene seje sveta. Upam, da
gre zgolj za neposodobljeno spletno stran in da
ne drži, da je bila zadnja seja sveta marca
2008. Konec koncev je na isti spletni strani
pod naslovom ‘Aktualne informacije’ mogoče
najti tudi obvestilo o zapori kolesarske steze z
dne 13. septembra 2007. Takšna spletna stran
zato ni dober način obveščanja.

Kadar želim informacije od pristojnih služb
za območje občine Kranjska Gora, pogosto
naletim na odgovor, naj si ogledam spletno
stran občine. Kadar sprašujem po informaci-
jah domačine, mi svetujejo, naj pogledam v
Zgornjesav’ca. Oba vira sta dobrodošla, a ne
moreta in ne smeta biti edina, preko katerih

poteka obveščanje krajanov. Ustavi se pri
spletni strani, če ni sproti posodobljena, in pri
Zgornjesav’cu, ki ga človek enostavno založi
ali pospravi. KS Dovje-Mojstrana obvešča tudi
s plakati na raznih lokacijah, a so žal te loka-
cije neorganizirane in zato večinoma tudi ne-
učinkovite. Obveščanje krajanov lahko posta-
ne način za povezovanje ljudi in vabilo k aktiv-
nostim, ki so v interesu prebivalcev in obisko-
valcev. Res je pa tudi, da obveščanje izzove
večjo kontrolo in naloži več konsistentnega
dela. 

Tako se je zgodilo, da je bila udeležba na
predstavitvi reševanja mirujočega prometa 3.
marca 2010 v KS Dovje-Mojstrana slaba.
Sama sem čisto po naključju zvedela, da je na-
črt razgrnjen v sejni sobi KS. Ko sem si ga
ogledala, sem odkrila, da je isti dan organizi-
rana tudi predstavitev za KS Dovje-Mojstrana.
Če odštejem avtorje načrta in predstavnike ob-
čine, se nas je na predstavitvi zbralo devet (9)
krajanov. Najbolj žalostno pa je bilo, da je di-
skusija o novih parkiriščih izzvala tudi infor-
miranje nas nekaj krajanov o bodočih grad-
njah in prostorskih spremembah na območju
KS. Hkrati je razprava sprožila bistvena vpra-
šanja, ki bi morala biti rešena pred vprašanji
mirujočega prometa (na primer, kje je center
kraja Mojstrana, kako naj bo center urejen,
kako bo s pločniki, kako zelena ali asfaltna
bodo parkirišča ...). Bilo je očitno, da krajani
že dolgo niso bili povabljeni na organizirano
razpravo o problematiki svojega kraja in da
niso niti najmanj obveščeni, kaj s področja KS
Dovje-Mojstrana se odloča in se je že odločilo
na občinskem svetu Kranjska Gora. 

Prevečkrat prevlada mnenje, da Dovje in
Mojstrana spita in da se nič ne dogaja. Pa to
ne drži povsem. Med obiskovalci lednih lepot v
Mlačci je bilo videti registracije iz vse Sloveni-
je, a informacije o živih jaslicah so bile vidne
ob cesti daleč pred Mojstrano. Tudi Aljaževi
dnevi so dobro oglaševani. Kulturni dogodki
so zapolnili skoraj vse petke v januarju in fe-
bruarju. Pustne akcije so privabile na cesto
nepričakovano veliko ljudi. Kulturniki nasploh
poskrbijo, da vabila na dogodke razobesijo na

ista mesta in obisk je zagotovljen in navdušu-
joč. Kulturniki na ta način povezujejo in zbuja-
jo krajane. Kako šele bi lahko zbudil in pove-
zal krajane svet KS, če bi organiziral diskusije
o perečih zadevah in se skupaj s petimi občin-
skimi svetniki iz Mojstrane potrudil, da se kar
največ teh zadev reši na ravni občine. Akcija
‘Očistimo Slovenijo’ 17. aprila 2010 bi lahko
zbrala zainteresirane ljudi že v januarju/febru-
arju, v marcu pa bi svet KS konkretno določil,
kaj na območju Dovje-Mojstrana bo lepše in
boljše. Tako pa nikjer ni videti niti obvestila,
kaj šele konkretnega vabila k akciji. 

Lokacije za obveščanje v KS niso posrečeno
izbrane, predvsem pa niso organizirane in
vzdrževane kot stalen vir informacij. To velja
za Dovje in Mojstrano, Belco in Radovno.
Center obveščanja naj bi bil v centru kraja, a
kaj, ko ni jasno, kje pravzaprav je center teh
naselij. Kar je bil včasih center Mojstrane, je
sedaj divje parkirišče, neuporaben kiosk in
razpadajoč pločnik. Center na Dovjem je vid-
no in vsebinsko opredeljen, a žal prevečkrat
gosto zaparkiran. O centrih Belce in Radovne
pa zaradi narave naselij ni mogoče govoriti. To
pomeni, da mora KS določiti več učinkovitih
lokacij za oglasne deske in jih sproti vzdrževa-
ti. Ne gre za finančni problem, ampak za kon-
struktivno odločitev na krajevni ravni. Hkrati
gre za kislo jabolko, v katerega je treba ugriz-
niti, in pri tem načrtovati bolj dolgoročno in
celovito.

Prepričana sem, da ob lokalnih volitvah ne
bo manjkalo prostora za obveščanje in da
bomo na vabila na volitve naleteli na vsakem
koraku. Vsaj pol toliko iznajdljivosti in inte-
resa po obveščanju krajanov bi moralo ostati
tudi po volitvah. Krajani manjših krajev izvoli-
jo svoje predstavnike zato, ker jih poznajo, iz-
voljeni predstavniki pa bi morali posredno ali
neposredno poskrbeti, da bodo krajani ves nji-
hov mandat obveščeni o vsem, kar se pomemb-
nega dogaja v zvezi z njihovim krajem. ‘Zbor
krajanov’ ostane le beseda, če ji tisti, ki so pri-
stojni za to, ne dajo vsebine in ne negujejo s
spoštovanjem do krajanov davkoplačevalcev.

Melita Djurić
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Na podlagi 6. člena pravilnika o sofinanciranju priredi-
tev v Občini Kranjska Gora št. 002/10-1/00-NK Lo-
kalna turistična organizacija - Zavod za turizem občine
Kranjska Gora razpisuje

JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCIRANJE PRIREDITEV
V OBČINI KRANJSKA GORA ZA LETO 2010

SPLOŠNI POGOJI 

1. Naročnik:
LTO - Zavod za turizem občine Kranjska Gora, Kolodvorska ulica 1
b, 4280 Kranjska Gora 

2. Predmet razpisa:
Javni razpis za sofinanciranje prireditev v občini Kranjska Gora za
leto 2010

3. Pogoji razpisa:
Na javnem razpisu lahko kandidirajo prireditve, ki so namenjene po-
speševanju turističnega obiska, ki nimajo profitnega značaja, na ka-
terih je praviloma vstop prost in so namenjene najširšemu krogu 
obiskovalcev in katerih organizatorji so društva, klubi, združenja in
njim sorodne neprofitne organizacije, ki se lahko sofinancirajo tudi iz
javnih sredstev - sredstev proračuna. 

4. Kriteriji za sofinanciranje prireditev:
Kandidirajo lahko prireditve, ki izpolnjujejo naslednje kriterije: 
● Prireditev mora biti uvrščena v letni koledar prireditev LTO - Zavoda

za turizem občine Kranjska Gora.
● Prireditev je pretežno nekomercialnega značaja, organizatorji pa so

društva, klubi, združenja in njim sorodne neprofitne organizacije,
● Prireditev ima poudarek na kulturnem ali etnološkem izročilu kraja.

Lahko pa je tudi tradicionalna, športna in podobna prireditev med-
narodnega značaja, ki ima velik učinek za promocijo zaokroženega
turističnega območja Kranjska Gora.

● Prireditev, kjer je vstop prost in se ne pobira vstopnine, konzuma-
cije ali kakšne druge oblike prispevka. 

● Prireditev ni sofinancirana neposredno iz občinskega proračuna,
proračuna LTO - Zavoda za turizem občine Kranjska Gora ali dru-
ge sorodne ustanove.

● Stroški hrane in pijače niso predmet javnega razpisa. 

Pri določanju višine sofinanciranja prireditve se upoštevajo še na-
slednji kriteriji: 

● Prireditev je vpisana v mednarodni koledar prireditev.
● Ohranja in promovira kulturno dediščino in ljudske običaje.

● Vpliva na pospeševanje razvoja turistično slabše obiskanih obmo-
čij.

● Poudarja kulturno identiteto območja.
● Ima raznolik program, ki pomeni obogatitev celovite turistične po-

nudbe območja.
● Prireditev, ki je namenjena privabljanju turistov in obiskovalcev v

času izven glavnih sezon.

5. Višina razpoložljivih sredstev:
Višina razpoložljivih sredstev za namen tega razpisa je 21.005 EUR
in so zagotovljena na proračunski postavki proračuna Občine Kranj-
ska Gora za leto 2010.
Sredstva bodo razdeljena pa podlagi Pravilnika o kriterijih za sofi-
nanciranje prireditev v občini Kranjska Gora.

Višina sofinanciranja posamezne prireditve je odvisna od:
● Upoštevanja določenih kriterijev iz pravilnika o kriterijih za sofinan-

ciranje turističnih prireditev v občini Kranjska Gora
● Višine pridobljenih sredstev iz drugih virov (LTO, državni proračun,

sponzorji, ...)

Pred črpanjem odobrenih sredstev mora organizator predložiti poro-
čilo o izvedbi prireditve ter obračun stroškov s prilogami.

6. Obravnava vlog: 
● Vloge bo obravnavala tričlanska komisija, ki jo imenuje župan.
● Vse pravočasne vloge bodo ocenjevane na podlagi kriterijev, ki so

sestavni del razpisa
● Prepozno prejete vloge se zavržejo, neutemeljene pa zavrnejo.
● Nepopolne vloge bo komisija v roku osmih dni od odpiranja vlog

pisno pozvala, da jih dopolnijo v roku petih dni od prejema obvesti-
la. Nepopolne vloge, ki jih predlagatelji v navedenem roku ne bodo
dopolnili, se zavrže.

7. Rok za prijavo:
Rok za prijavo prireditve je 10. 5. 2010. Prijavo je potrebno poslati
v zaprti kuverti na naslov: 
LTO - Zavod za turizem občine Kranjska Gora, Kolodvorska uli-
ca 1 b, 4280 Kranjska Gora s pripisom: ”za javni razpis prire-
ditve - ne odpiraj”. 

8. Razpisna dokumentacija:
Razpisna dokumentacija je na voljo na spletnih straneh 
www.kranjska-gora.si, pod poslovnimi stranmi oz. se jo lahko
pridobi tudi na LTO Kranjska Gora.

9. Informacije:
Vse informacije v zvezi z javnim razpisom lahko dobite na
LTO - Zavod za turizem občine Kranjska Gora, vsak dan od 8.
do 15. ure po tel.: 
04/5885 020, kontaktna oseba je Blaž Veber.

Vsaka vas, ki ima smučišče, ima dostojno urejeno parkirišče za smučarje. Pod
smučiščem v Martuljku je ‘krompirjeva njiva’, čeprav se Kranjska Gora šteje za
evropsko turistično ‘destinacijo’. Kdaj smučišče obratuje, ve le ciganka po kavni
usedlini. Naključno sem bil priča dvema dogodkoma. Avtobus, poln šolarjev, ki so
v sredo prišli na športni dan, je dočakalo obvestilo, da smučišče obratuje šele v
petek. Ko je čez štirinajst dni pripeljal drug avtobus druge učence, so učitelji lahko
le prebrali obvestilo, da je smučišče zaključilo sezono. Zraven je bilo še prisrčno
vabilo na smučišče v Kranjski Gori (kjer so vozovnice še enkrat dražje, op. S. K.).

V treh letih (najbrž pa že dlje) kranjskogorskim veljakom ni uspelo sanirati velike
luže pred stopnicami, ki vodijo v Mercatorjevo trgovino. Zanimivo je, da so pred
zimo samo dva ali tri metre pred lužo obnavljali asfaltno prevleko, le terena, kjer
vsako jesen in zimo nastaja jezero, se niso dotaknili. Če občinski očetje že ne
poskrbijo za svoje občane, ki so jih volili, bi se lahko potrudili vsaj za turiste. Za
evropsko turistično ‘destinacijo’ bi se to pač spodobilo. Predlagam, da ima odslej
občinski svet seje samo v deževnem vremenu v trgovini Mercator, vse dokler ne
bo izginilo nadležno jezero ...  Silvo Kristan
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